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§ 5 

Skärpta krav för jour- och familjehemsplaceringar, motion 

(2017:32) 

Svar på remiss från kommunstyrelsen 

Dnr 1.7.1-285/2017 

 

Socialnämndens beslut 

 

Socialnämnden godkänner tjänsteutlåtandet som svar på 

remissen. 

 

Reservation 

Samtliga ledamöter och tjänstgörande ersättare för Moderaterna 

reserverar sig mot nämndens beslut till förmån för sitt eget förslag 

som redovisas nedan. 

 

Ärendet 

Kommunstyrelsen har överlämnat motion (2017:32) av Andrea 

Ström (M) och Christina Elffors – Sjödin (M) om skärpta krav för 

jour- och familjehemsplaceringar, i form av centralt upphandlade 

familje- och jourhem, granskning av tilltänkta familjehems 

ekonomiska situation och syfte med att bli familjehem, 

genomlysning av familj- och jourhem för att säkerställa att samtliga 

har utretts samt införande av system innehållande uppgifter om 

familje- och jourhem, som fått avslag eller blivit fråntagna sitt 

uppdrag. 

 

Ramavtal finns för jourhemsverksamhet men inte för 

familjehemsvård. Dock stödjer förvaltningen 

stadsdelsförvaltningarna med rekrytering och utbildning av nya 

familjehem. I och med införandet 15 april 2017 av tillståndsplikt för 

konsulentstödd jour- och familjehemsvård, kan det framgent bli 

aktuellt för staden att utreda förutsättningarna för upphandling 

också av konsulentstödd familjehemsvård. I övrigt anser 

socialförvaltningen att det finns tillräckliga och tydliga 

bestämmelser i gällande lagstiftning om vård utanför det egna 

hemmet. 

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 31 

augusti 2017. 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden föreslår att nämnden beslutar enligt förvaltningens 

förslag. Vice ordföranden Andréa Ström m.fl. (M) föreslår att 

nämnden beslutar följande 
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1. Att bifalla motionen. 

2. Att därutöver anföra: 

 

Att 14 olika stadsdelar upphandlar familjehem riskerar att skapa 

stora skillnader i staden. Genom att ha centrala ramavtal för 

jourhem och familjehem tror vi att staden skulle kunna uppnå 

minskade administrationskostnader och större likvärdighet mellan 

olika delar av staden. Dessutom skulle stadsdelarnas behov av 

juridisk hjälp kunna minskas om de fick stöd att följa upp avtalen 

centralt.  

 

Staden behöver kunna säkra att inget barn ska placeras i 

undermåliga jour- och familjehem, om ett hem brister allvarligt i sitt 

uppdrag behöver vi kunna säkerställa att inte en ny stadsdel placerar 

ett nytt barn i samma familj. Det är önskvärt att detta även skulle 

kunna säkerställas mellan kommuner men det är en nationell fråga 

att hantera.   

 

Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att nämnden 

beslutar enligt förvaltningens förslag. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


